

السيد/ سعود مطر الشمري

السيد سعود مطر الشمري، يشغل منصب مساعد مدير إدارة التعدادات والمسوح والأساليب الإحصائية بجهاز التخطيط والإحصاء منذ 2015 ، وقد عمل سابقاً كرئيس قسم التعدادات والمسوح الاسرية والتنموية بإدارة التعدادات والمسوح والأساليب الإحصائية ، كما شارك في عدة لجان من أهمها عضوية اللجنة التنفيذية لمشروع التعداد العام للسكان والمساكن 2020 وقد ترأس اللجنة الفنية للتعداد ، كما ترأس فريق عمل مسح متعدد المؤشرات MICS6 ، ورئيس الفريق الفني للمسح التدريجي لعوامل الاختطار بالأمراض غير السارية ، Stepwise لعام 2022، وهو عضو في الفريق الفني لمؤشرات التنمية المستدامة SDGs ، وعضو في اللجنة الاشرافية على التعداد الزراعي 2021 ، وعضو في الفريق الفني للإسقاطات السكانية لدولة قطر ، كما شارك في العديد من اللجان الأخرى في المجال الإحصائي على الصعيد الإقليمي كعضو في الفريق الفني لإحصاءات القوى العاملة و الفريق الفني الخاص بالتعدادات بدول مجلس التعاون الخليجي.

Mr. Saud Matar Al-Shammari

Mr. Saud Matar Al-Shammari has been holding the position of Assistant Director of the Department of Censuses, Surveys and Statistical Methods at the Planning and Statistics Authority since 2015. Beforehand, he worked as Head of Censuses, Household and Development Surveys Section. In addition, he participated in several committees, foremost of which is the membership of the Executive Committee of the General Census of Population, Housing and Establishments 2020 and the chairmanship of the Census Technical Committee. Moreover, he chaired the Task Team of the Multiple Indicator Cluster Surveys (MICS6) and the Technical Team for the 2022 STEPwise approach to NCD risk factor surveillance (STEPS). Besides, he is the member of SDG Indicators Technical Team; the member of Supervisory Committee on Agricultural Census 2021; and the member of Qatar Population Projections Technical Team. He also participated in many other committees in the statistical field at the regional level as a member of the GCC Labor Force Statistics Technical Team and GCC Censuses Technical Team.